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Short Notice of Port Additional Charges
关于征收港口附加费的紧急通知
Dear valued customer,

尊敬的客户：
As receiving the short notice from Shanghai International Port (Group) Co Ltd, that since Oct. 01, 2011, Marine Safety Agency will entrust Shanghai International Port (Group) Co Ltd to collect the container’s port construction fee. For both import/export containers transit at Shanghai, that carriers are responsible for collecting the container’s port construction fee from clients and passing to Shanghai International Port (Group) Co Ltd, Maersk Line will then start to implement Port Additional Charge since Oct 01, 2011 accordingly. 

    兹接到上海国际港务(集团)股份有限公司的紧急通知，自2011年10月1日，海事局委托上港集团代收港口建设费，凡在上海中转的进口外贸箱的港口建设费将通过船公司向货主收取，因此马士基航运也将同时自2011年10月1日起相应增收港口附加费。
Please kindly refer to the tariff table below. 
具体费率调整、实施范围和时间敬请参见以下：
Tariff
港口附加费率表：
	Container

集装箱
	20’ 
20英尺柜
	40’ 
40英尺柜
	45’ High
45英柜

	Rate(RMB)

费率（单位：人民币）
	80
	120
	120


Remarks：a/m tariff is applied to all equipment types for both import and export.

备注：上述费率适用于进口的所有柜型。

Scope & Effective Date
实施范围和时间：
Import:
Effective Date: October 1, 2011 (Shanghai arrival date)

Scope: Shipments from world to PRE inland ports – Changshu / Changzhou / Chongqing / Jiangyin, Jiangsu / Jiujiang, Jiangxi / Nanchang / Nanjing / Nantong /Shashi, Jingzhou / Taicang / Taizhou / Wuhan / Wuhu / Yangzhou / Yichang / Zhangjiagang /Zhenjiang / Luzhou / Maanshan/ Mawei/ Wenzhou, etc (only applied to all import cargo transit at Shanghai, not including cargo delivered to Shanghai)

进口（实施时间以到达上海港口时间为准）：
通过所有航线从世界各地到达扬子江地区港口的货物，包括常熟、常州、重庆、江苏江阴、江西九江、南昌、南京、南通、荆州沙市、太仓、泰州、武汉、芜湖、扬州、宜昌、张家港、镇江、泸州、马鞍山、马尾、温州等（仅适用于所有在上海中转的进口货物，不包括上海的进口货物）
Should you have any further enquiries, please kindly contact your local sales or customer service representatives from Maersk Line.
      若您对上述通知有任何疑问，敬请联系当地的马士基航运销售或客户服务人员，我们将竭诚为您提供咨询和服务。
Yours faithfully,

Maersk (China) Shipping Co., Ltd. East China

      顺祝
商祺！
马士基（中国）航运有限公司  华东区



September 30, 2011


2011年9月30日
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